
 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 11/2/2025 
 
Του:  Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου  
  Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 
 
ΘΕΜΑ: «Αιτήματα των αγροτών της Βοιωτίας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση αγροτών της Βοιωτίας, έντονες είναι οι αντιδράσεις στην 
περιοχή τους, όσον αφορά τον πρωτογενή τομέα. Μας μετέφεραν οι ως άνω τα 
αιτήματα της «Συντονιστικής Επιτροπής Αγροτών Βοιωτίας» που μεταξύ άλλων είναι τα 
εξής: 1) Αποζημιώσεις για το έτος 2024 για τις καλλιέργειες που δεν αρδεύτηκαν με 
ευθύνη του αρμόδιου διαχειριστικού παράγοντα (Περιφέρεια - Εργολάβος), 2) 
αναπλήρωση χαμένου εισοδήματος για την καλλιεργητική περίοδο του έτους 2024 
εξαιτίας της κλιματικής αλλαγής (ακαρπία, ανομβρία, ξηρασία), 3) άμεση 
επανατοποθέτηση του πλωτού αντλιοστασίου στην Υλίκη στην αρχική του θέση και 
παράλληλη συντήρηση, ώστε να είναι έτοιμο για την νέα αρδευτική περίοδο 2025, 4) 
διασφάλιση της λειτουργίας των αντλιών από το κανάλι του Μόρνου και παράλληλη 
ενδυνάμωσή τους, 5) δημιουργία ανεξάρτητου γραφείου άρδευσης στο Διοικητήριο 
Λιβαδειάς με τη συμμετοχή αγροτών και επιστημονικού προσωπικού. 
Ζητούν οι ως άνω αγρότες του κάμπου της Κωπαΐδας από την Πολιτεία και τους 
αρμόδιους φορείς την άμεση επίλυση των παραπάνω αιτημάτων τους προς όφελος της 
τοπικής αγροτικής κοινωνίας. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, ώστε να ικανοποιηθούν άμεσα τα 
παραπάνω αιτήματα των αγροτών της Βοιωτίας προς όφελος της τοπικής αγροτικής 
κοινωνίας; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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